
Jeg er holdt op med at ryge cigaterret for 7 måneder siden..udelukkende ved hjælp fra e-damp.. 

forstår ikke en hujende fis ved at skulle forbyde noget så ikke rygefremmende som e-damp.. og 

skabe endnu en underverden der selvfølgelig vil komme i kølvandet på evt forbud.. Drop jeres 

tåbelige tiltag og ret jeres forbudsiver i andre retninger.. vi bliver alligevel ved med at dampe 

løs..forbud eller ej. Bum  
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